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EEN
Dank, goed gedaan. Blij dat wij ook al reserves hadden.

Zullen we zo even bellen?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: dinsdag 29 dec. 2020 10:48 AM

Aan; IED ERED) (BED) BREEN ivs.>
Onderwerp: Update - volmacht VWS-IFV op losse schroeven

[IE
Een update in de volmacht-kwestie inzake de beveiliging van vaccins.

Gisteravond vond het Veiligheidsberaad plaats. Er zou nog een nota richting MVWS gaan, om hem te informeren over de

volmacht van VWS aan 1Fv. [EEE heeft de nota echter tegengehouden, omdat met een volmacht de rol van VWS te groot zou

worden. Een volmacht van VWS aan het IFV gaat in haar visie dus te ver.

Ik heb vanochtend overleg gehad me

SEAR co -<iroctie) en daarna gesproken met het IFV en de

Veiligheidsregio IJsselland (aanspreekpunt namens de regio’s) om bovenstaande toe te lichten en navraag te doen over de

verhouding veiligheidsregio’s - IFV. Er zijn (nog) geen volmachten van de 25 regio’s aan het IFV opgesteld; dit gaat volgens hen

veel te lang duren waardoor de deadline van 7 januari in het geding komt. Ze gaven aan dat het contract met het

beveiligingsbedrijf inderdaad of door het IFV namens de regio’s zou kunnen worden gesloten of door de regio’s afzonderlijk,
maar vanwege de tijdsdruk is gekozen voor de volmacht constructie met VWS. Hierbij is de volmacht van JenV aan het IFV als

voorbeeld gebruikt (zie bijlage); daar gaat het om het aanleggen van een noodvoorraad pbm’en namens de Staat. Lijkt mij een

relevant verschil met onze situatie als VWS niet wil dat de overeenkomst namens VWS wordt gesloten.

IJsselland is van mening dat de beveiliging van spullen in het kader van vaccinatie bij VWS ligt; de veiligheidsregio’s zijn slechts

gevraagd om de vaccinatie te codrdineren. Ik heb me hier niet over uitgelaten, want ik heb nog te weinig zicht op de

verantwoordelijkheden van VWS dan wel de regio’s in de vaccinatieketen.

Voorstel is nu dat dan wel haar plaatsvervanger ES?) met Isselland gaat bellen, om het standpunt van VWS toe te

lichten en een opl te bedenken. EEE stmt dit binnen de Covid-directie af. Het is dus nog even afwachten wat de

vervolgstappen zijn.


